
Wloclawek, 08.05.201 9r.

Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Wloclawek

Sz. P.

MarekWojtkowski

Prerydent Woclawka

Zwracam sig z ponown4 pro5b4 o usunigcie uschlych drzew zrajduj4cych si9 w pasie

drogowym ul. Promiennej, kt6re strasz4 swoim wyglEdem juz od kilku lat.

Zwyrazami szacunku
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